

RFSOs 1000169632 and 1000189534

QUESTION 4:

There is a specific requirement to include a signed copy of Annex E (Independent Bid Determination Certification), which provides places for a signature and company-specific information requested. However, the only references to the remaining certifications required – found in Section 5.1 on pages 29 and 30- indicates that Certifications 5.2, 5.2.1, 5.2.3, and 5.2.4 should be “**completed and submitted with the offer.**” The problem is that the certifications are not included and there is no signature panel associated with these sub-sections or any indication where the documents can be found in order to print, sign and submit them.

Can you please clarify whether these documents must be included at the time of the bid, since the document also says that they “**may be submitted afterwards.**” If so, please indicate where these certification documents can be found and downloaded

ANSWER 4:

The only certification required with the proposal is Annex E, the other certifications will be required precedent to issuance of a Standing Offer.

DOCs 1000169632 et 1000189534

QUESTION 4

Il existe une exigence spécifique d'inclure une copie signée de l'Annexe E (Certification d'absence de collusion dans l'établissement de soumission), qui fournit un endroit pour la signature et des informations spécifiques à l'entreprise demandée. Toutefois, les seules références aux certifications restantes requises - trouvées dans la section 5.1 - indiquent que les certifications 5.2, 5.2.1, 5.2.3 et 5.2.4 doivent être "complétées et soumises avec l'offre". Le problème est que les certifications ne sont pas incluses et qu'il n'y a pas d'endroit pour la signature associée aux sous-sections ou une indication où les documents peuvent être trouvés pour les imprimer, les signer et les soumettre.

RÉPONSE 4

La seule certification requise avec la proposition est l'annexe E., les autres certifications seront préalables à l'émission d'une offre à commandes.